

ikhlas

YOUR COMPANION



Tour Programme:	UMRAH 12 HARI 10 MALAM (SUPER ECONOMY PLUS)	
Route :	Jeddah-Madinah-Makkah-Jeddah / Madinah-Madinah-Makkah-Jeddah	
HARI	TENTATIF PROGRAM	Termasuk
Hari 1	<p>KLIA 2 / JEDDAH ATAU MADINAH AIRPORT / MADINAH Berkumpul di Kaunter Y15, Balai Pelepasan aras 3, KLIA 2 (4 jam sebelum berlepas)</p> <p>Sesi taklimat perjalanan bersama staff Ikhlas & Mutawwif sebelum berlepas ke Jeddah.</p> <p>Penerbangan dijangka akan bertolak dengan pesawat Air Asia X dan terus ke Jeddah.</p> <p>Menaiki bas dari Airport Jeddah/Madinah ke Madinah .</p>	<p>- Makanan Dalam Kapal Terbang - Makanan Bungkus</p>
Hari 2	<p>MADINAH / ZIARAH DALAM DAN SEKITAR MASJID NABAWI Menziarahi dalaman sekitar Masjid Nabawi seperti Saqifah Bani saidah, Makam Rasulullah, Khalifah Abu Bakar, Sayyidina Umar, Pekuburan Baqi'.</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>

<p>Hari 3</p>	<p>MADINAH / ZIARAH SEKITAR KOTA MADINAH Jemaah akan berkumpul di lobi hotel untuk bersiap ke ziarah luar Madinah seperti lawatan ke Masjid Quba, Masjid Qiblatain, Jabal Uhud, Makam Syuhada, Masjid 7 (Perang Khandak) & Kebun Kurma.</p> <p><i>*Tempat ziarah tertakluk bergantung kepada kelulusan Kementerian Umrah dan Hajj, Kementerian Pelancongan di Arab Saudi.</i></p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 4</p>	<p>MADINAH / AKTIVITI BEBAS Jemaah boleh melakukan aktiviti sendiri</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 5</p>	<p>MADINAH – MEKAH (UMRAH PERTAMA) Ziarah Wada' Rasulullah Saw</p> <p>Daftar keluar hotel di Madinah</p> <p>Perjalanan ke Mekah Haramain Speed Train, jemaah akan bermiqat umrah di dalam Train (Dzul Hulaihah).</p> <p>Daftar Masuk Hotel Mekah.</p> <p>Umrah wajib di pimpin oleh mutawwif.</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 6</p>	<p>MEKAH / ZIARAH SEKITAR MASJIDIL HARAM Menziarahi sekitar Masjidil Haram seperti Pintu Al-Salam, Jabal Qubais, Tapak Rumah Saidina Abbas, Tapak Rumah Abu Lahab, Masjid Jin, Tapak Rumah Abu Bakar RA, Tapak Rumah Kelahiran Rasulullah SAW.</p> <p>Jemaah boleh melakukan aktiviti sendiri.</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 7</p>	<p>MEKAH / AKTIVITI BEBAS Jemaah boleh melakukan aktiviti sendiri</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>

<p>Hari 8</p>	<p>MEKAH / ZIARAH MANASIK HAJI (UMRAH KE-2)</p> <p>Jemaah akan dibawa menziarahi Jabal Tsur, Padang Arafah, Jabal Rahmah, Muzdalifah, Masjid Namirah, Mina, Jabal Nur, Gua Hira' dan bermiqat di Jaaranah/Tanim untuk mengerjakan Umrah kedua.</p> <p><i>*Tempat ziarah tertakluk bergantung kepada kelulusan Kementerian Umrah dan Hajj, Kementerian Pelancongan di Arab Saudi.</i></p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 9</p>	<p>MEKAH / AKTIVITI BEBAS</p> <p>Jemaah boleh melakukan aktiviti sendiri</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 10</p>	<p>MAKKAH - JEDDAH</p> <p>Tawaf wada' (tawaf selamat tinggal) dan daftar keluar hotel.</p> <p>Jemaah akan bergerak ke Jeddah</p> <p>City Tour Jeddah</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Jeddah Old Town <ul style="list-style-type: none"> - grand bazaar - old houses - museum - jeddah cornish 2. Walking Along the side sea <p>Daftar Masuk Hotel Jeddah.</p>	<p>- Makanan Tidak Disediakan</p>
<p>Hari 11</p>	<p>JEDDAH - AIRPORT JEDDAH - KUALA LUMPUR</p> <p>Daftar keluar hotel Jeddah.</p> <p>Jemaah akan bergerak ke Lapangan Terbang Jeddah untuk pelepasan pulang ke Malaysia.</p>	<p>-Makanan Dalam Kapal - Makanan Bungkus</p>

Hari 12	LAPANGAN TERBANG ANTARABANGSA KLIA 2, KUALA LUMPUR Jemaah dijangka tiba di Lapangan Terbang Antarabangsa KLIA 2, Sepang pada waktu yang ditetapkan. Semoga mendapat umrah yang "MAQBUULAH".	-
<i><u>*Sebarang perubahan masa, tempat ziarah atau hari tertakluk keadaan dari masa ke semasa.</u></i>		